
Referat fra  styringsgruppemøte 17.april 2024:  

Tid og sted: 09.00 - 13.00, Røyrvik   

Disse møtte:  

Styringsgruppe: Kennet Tømmermo Reitan, Tor Erling Inderdag, Elisabeth V Bjørhusdal, 
Ann Jeanett Klinkenberg,  

Observatører: Maifrid Alsgård, Patrik Lundgren, Yngve Holm,  

Prosjektleder: Borgny Grande (ref) 

Agenda for møtet:  

 

1. Kort gjennom gang – hva har skjedd siden sist 

Borgny går kjapt gjennom det som er gjort i det siste.  

 

Noen stikkord:  

- Jobbet med handlingsplaner og forankring av disse 
- Felles møte med alle pilotene i Tromsø 
- Innlegg på Statsforvalterend Landbrukskonferanse 
- Fellesmøter i Trøndelag om samhandling i pilotene 
- Forankring i kommunene 
- Forankring hos samarbeidspartnere 

 

Møter/ samtaler som er gjennomført:  

2.feb: Arbeidsmøte om smart mobilitet 

2. feb: introduksjon med Relocated 

5.feb: møte med omstillingsprogrammet 

8.feb: møte med Stiftelsen Naturporten 

9.feb: møte adm prosjektgruppe Bygdevekst 

9. feb: oppfølgingsmøte med SINTEF og workshop 

15.feb: felles formannskap 

16.feb: felles kommunestyremøte med påfølgende kommunestyrer som vedtar avtalen 

19.feb: samhandling med Husbanken  

26.feb: møte med oppvekstnettverket i IN 

1.mars: Utvidet ledermøte i Lierne 

7.mars: møte med styret i omstillingsprogrammet   



11.-12. mars: Felles samling i Tromsø 

13.mars: Statsforvalterens landbrukskonferanse 

15.mars: Oppfølging med SINTEF og Husbanken  

18.mars: Erfaringer med boligutvikling i distriktene – Husbanken 

18.mars: Møte med Relocated 

19.mars: Tilskudds konferanse med Husbanken  

20.mars: Kompetanseforum i Namdalen 

21.mars: Gjennomgang av handlingsplaner med kommunestyret i Lierne  

22.mars: Møte med Håvard i 2040  

25.mars: samhandlingsmøte med omstillingsstyret  

2.april: møte med strategisk ledergruppe i Namsskogan 

3.april: møte med Pkom – omdømmebygging sammen med omstillingsprogrammet 

4.april: møte med Namdal næringsforening 

5.april: møte med samarbeidsaktørene om riggen, delmål 6 og 2 ( TFK, KDD, Statsforvalter, 
Husbanken)  

5.april: møte med TA Kreativ om omdømmeprosjekt 

8.april: møte med Namdal Regionråd 

11.april: adm prosjektgruppe om delmål 6  

Møter som er berammet:  

15.april: møte om ungt utenforskap gvs 

16.april: møte med GVS om samhandling 

16.april: orientering om bygdevekst til kommunestyret i Røyrvik  

18.april: bygdevekst og kultur 

18.april: orientering til formannskapet Namsskogan 

19.april: møte om riggen med samarbeidspartene 

26.april: arena på tvers- distriktssatsinger i Trøndelag  

8.mai: møte med Statsforvalteren om plan- og utviklingsmiljø 

 

Momenter fra diskusjonen:  

- Ordførerne bruker mye tid på Bygdevekst og det ble stilt spørsmål om hvor mye tid 
man skal bruke på et prosjekt.  

- Det er ønskelig at styringsgruppen er på et mer overordnet plan, og trenger ikke så 
mange detaljer.  



- Diskusjon om hvilken rolle styringsgruppen skal ha.  

 

Vedtak:  

Styringsgruppen tar status til orientering.  

 

 

2. Gjennomgang av «riggen» av Bygdevekstpilotene 

Riggen til Bygdevekst IN og samarbeidspartene ble gjennomgått. Dette er prosesser 
som er under utvikling.  

En kort presentasjon av riggen ble gjennomgått i møtet.  

Vedtak:  

Styringsgruppen tar saken til orientering.  

 

3. Gjennomgang av handlingsplaner 

 

Borgny gikk gjennom status på handlingsplanene akkurat nå og det ble gitt innspill til 
videre arbeid.  

 

Innspill fra styringsgruppen:  

- Kompetansestrategien er viktig. 
- Det må lages en kommunikasjonsplan og ha en god plattform for videre arbeid 

under tiltaket om omdømme.  
- Det er etablert flere nettsider gjennom omstillings – og utviklingsorganisasjonene 

det er viktig at dette henger godt sammen med det arbeidet som skal gjøres med 
omdømme i Bygdevekst. 

- Når det gjelder tilgang på aktuell kompetanse i delmål to er det viktig at det forenkler 
mulighetene til innbyggerne i Indre Namdal til å ta etter – og videreutdanning.  

- Mulige trainee- løp kan være innenfor økonomi og kommunikasjon 
- Under delmål 3 er kan det være fornybar energi i Namsskogan og mineraler i Røyrvik 

som er de riktige innsatsområdene.  
- Delmål 4: unntak fra anskaffelsesregelverket/ forskriften når man velger 

samarbeidsaktører.  
- Legge inn individrettede tiltak under tiltak om kunnskap om flytting 
- Det bør ses på mulighetene for et fødselstilskudd 

 

 

Vedtak:  



Styringsgruppen tar saken til orientering og innspillene fra styringsgruppen innarbeides i 
handlingsplanen.  

 

4. Tidslinje:  

Saksfremlegget på denne saken kommer. Hovedspørsmålene er:  

- Når skal vi kjøre Bygdekonferanse?  
- Er det mulig å samkjøre de politiske møtene i Indre Namdal, dette ville lette arbeidet 

med arbeidet i Bygdevekst betydelig.  

Vedtak:  

Prosjektleder får ansvar for å jobbe videre med Bygdekonferanse, både innhold og sted. 
Konferansen kan arrangeres 9.sept.  

Det er ikke mulig å samkjøre møtekalendrene for 2024, men det gjøres en jobb på dette for 
2025.  

 

5. Spørreundersøkelse  

Spørreundersøkelsen som er sendt ut er ferdig. Rapport blir lagt.  

Vedtak:  

Styringsgruppen tar spørreundersøkelsen til orientering og ber om at svarene blir med i videre 
arbeid med handlingsplaner. Endelig rapport må gjøres ferdig og sendes ut.  

 

6. Status i kommunene  

Alle ordførere refererte fra egen kommune om ting som har dukket opp som påvirker 
bygdevekstarbeidet.  

Røyrvik:  

- Ny kommunedirektør er ansatt 
- Krevende økonomisk situasjon 
- Gruvedrift 

Namsskogan:  

- Det bygges mye 
- Reguleringsplan for Tunnsjødalen 

Grong: 

- Bygging av helsefløy og legesamarbeid 

 

Vedtak:  

Styringsgruppen tar saken til orientering.  



 

7. Eventuelt  

Ingen eventuelt saker.  

 

 

 

 

 


